

# Time Travelling Kids



上午班 9:30 - 12:00 / 下午班 1:00 - 3:30

星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
7月18日	7月19日	7月20日	7月21日	7月22日
科學研究室 貝多芬音樂廳	創意工藝坊 畢昇印刷術	我的工作室 熊仔蛋糕	偉大小廚神 朱古力水杯	發明家之旅 萊特飛行夢
7月25日	7月26日	7月27日	7月28日	7月29日
創意工藝坊 夏威夷風情	我的工作室 七彩泡泡球	偉大小廚神 焦糖脆趣批	發明家之旅 音樂盒子	科學研究室 奇幻魔法師
8月1日	8月2日	8月3日	8月4日	8月5日
我的工作室 搓搓陶藝坊	偉大小廚神 美味冬甩	發明家之旅 天才達文西	科學研究室 汽車總動員	創意工藝坊 幻彩紙術
8月8日	8月9日	8月10日	8月11日	8月12日
偉大小廚神 流心芝士撻	發明家之旅 牛頓與蘋果樹	科學研究室 隱形水晶蛋糕	創意工藝坊 秘密花園	我的工作室 梵高世界
8月15日	8月16日	8月17日	8月18日	8月19日
發明家之旅 愛迪生研究所	科學研究室 哥倫布航海家	創意工藝坊 中國古文明	我的工作室 啫喱蠟燭	偉大小廚神 我愛波棒糖
8月22日	8月23日	8月24日	8月25日	8月26日
科學研究室 動力太空船	創意工藝坊 奇妙鹽畫	我的工作室 外星飛碟	偉大小廚神 百慕達三角脆	發明家之旅 宇宙奧秘
8月29日	8月30日	8月31日	** 材料費每堂 = \$ 20 **	
Meadow English 第5屆朗誦比賽	戶外考察隊		太古康怡 分校時間	



報讀10堂或以上!!

免費

- ✓ 畢業證書
- ✓ 手作日誌
- ✓ 參加英詩朗誦比賽
- ✓ 優惠卷



5月7日前

早報優惠

堂數 no. of lessons	每小時 per hour	每堂 per lesson
10 - 14	\$150	\$375
15 - 24	\$134	\$335
25 - 29	\$118	\$296
30	\$113	\$284

10堂 \$3,750

15堂 \$5,025

25堂 \$7,400

30堂 \$8,520

每日2.5小時內容包括

- ✓ 全方位英語  
- 主題英語詞彙  
- 英語會話
- ✓ 集體遊戲
- ✓ 創意活動
- ✓ 英詩朗誦練習

\*\* 報讀 15 堂以上免材料費!



西營盤  
第二街 68 號  
二街商場 8 號舖  
西營盤站 B2 出口  
Tel: 2186 7976

太古  
康怡廣場 609 室  
太古站 A2 出口  
Tel: 2885 0082



大角咀  
櫻桃街 38 號西九匯  
G 樓 05 號舖  
奧運站 C5 出口  
Tel: 2696 9933

荃灣  
眾安街 68 號千色匯  
23 樓 2305-06  
荃灣站 B2 出口  
Tel: 3482 7762

# MEADOW IS FUN



# Certificate Programs

## Cambridge (Starter)



Cambridge Young Learners English Tests are a series of examinations for learners of English. They are designed to be accessible and interesting, and with no pass or fail grades. The tests provide every candidate with a reward for his or her efforts.

劍橋小學英語考試 (YLE Tests), 是由全球最具權威之考試機構, 劍橋大學考試委員會所舉辦, 評核試共分為 3 個學習階段 (Starters, Movers 及 Flyers), 考獲有關級別可獲合格證書, 是一個富樂趣以及全無壓迫性的學習英語途徑。

\*本中心亦設有劍橋其他級別之考試, 詳情可到與本中心了解。

11 Jul-31 Aug Mon/Wed 1:00-2:00 \$4480x20%off=\$3584 Hours: 16

## TRINITY



Trinity Graded Examinations in Spoken English are internationally recognized. The exams are intended for candidates who have learned English as a foreign, second or additional language.

Trinity 為國際及香港考試評核局認可之英語會話考試, 透過輕鬆互動教學, 增加學生自信心, 提升英語表達及溝通能力。

\*本中心更設有考試場地讓學生前往考試。

11 Jul-31 Aug Mon/Wed 2:00-3:00 \$4608x20%off=\$3840 Hours: 16

# Phonics Programs

## RWI- OxfordPath



RWI by Oxford is based on synthetic phonics, the program teaches children listening, speaking, reading and writing skills, helping them learn English more effectively.

牛津 RWI 是一個以原音拼讀法貫通聽、說、讀、寫四個範疇的英語課程, 課堂上透過趣味遊戲增強學生興趣, 學習成效顯著。

Tues / Thurs / Fri Group A: 9:00-10:00 Group C: 11:00-12:00 Hours: 23  
 \$8510x30%off=\$5957 Group B: 10:00-11:00 Group D: 1:00-2:00

## Meadow Phonics

The summer phonics is designed to strengthen students spelling and reading abilities. The courses include basic phonetics skills, new vocabulary, reading and games.

暑期拼音精讀課程專為未能運用或完全掌握拼音之學童而設, 透過生動的教學模式重點學習, 增強學生運用拼音串字及閱讀能力。

\$3200 Hours: 16  
 \$4800x10%off=\$4320 Hours: 24

時間請與職員查詢



## Summer Interactive Programs

### P1-F2 Preparation

This preparation class covers a wide variety of subjects including grammar, vocabulary boosting, reading comprehension etc. Students can become more prepared for their coming school term after this class.

升級預備課程專為學生增取暑假時間，以輕鬆愉快的模式複習過去及預習來年的知識，讓學生享受英語的樂趣並擁有充分的準備迎接新一年之挑戰。

### Writing

Our teachers design writing classes with a variety of interesting and variety of topics. Students will be inspired by discussion and mind mapping and brain storming of ideas in the class with specific topics. Teachers will also focus on improving the students' grammar and their native English expression.

英文寫作班設有富趣味性及多元化的寫作題目，通過討論、思維構圖及詞彙學習，引導學生思考的連貫性，改善

### Poetry Recital

Children learn to modulate and articulate their words, and the importance of emphasis and pausing in order to bring the words of the poem to life. They will learn nonverbal communication skills such as facial expression. Help build confidence to speak before an audience.

英文及普通話朗誦課程(專門針對校際朗誦節)，我們的外籍英文導師曾擔任朗誦評判，而普通話導師則為一級水平導師，過往之學生成績超卓，得獎無數。

### Free Talk

This class is centered around helping the students become more comfortable with English. Students are encouraged to discuss and express their thoughts on an assortment of topics.

英語會話課程-在課堂上外藉導師會提出不同的主題，鼓勵學生討論並表達自己的想法，過程中更能學習新詞彙及短語，從一個輕鬆聊天的環境學習。